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Donja Zelina, 20. siječnja 2023.

ZAPISNIK
(Zaključci 25. sjednice)

s 25. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Ksavera Šandora Đalskog održane u srijedu 20. siječnja
2023. godine u 18:30 sati u prostoru Škole

Prisutni članovi Školskog odbora:
1. Renata Smaić
2. Ivana Martinjak
3. Draženka Jarec Tomorad
4. Elena Kušt
5. Dalibor Bastalec
6. Iva Budački Strelar

Ostale osobe nazočne sjednici:
Udija Smrndić, ravnateljica
Mara Budić, tajnica
Kristina Posavec Guštović, voditeljica računovodstva

Predsjednica Školskog odbora, Renata Smaić, pozdravila je prisutne i konstatirala da su sjednici
nazočna 5 (5/7) članova Školskog odbora, a da će gospođa Iva Budački Strelar naknadno doći te da
postoji kvorum. Konstatirala je kako je odsutna članica Ivana Fučkan te da je iz dokumentacije Županije
doznala da je ista dala ostavku. Članica Školskog odbora Draženka Jarec Tomorad postavlja pitanje vodi
li se gospođa Fučkan kao odsutna s obzirom na navedeno. Dalibor Bastalec postavlja pitanje je li došla
obavijest iz Županije za navedeno. Predsjednica odgovara kako je ona isto saznala iz navedene
dokumentacije, a ravnateljica je nadodala kako Škola nije dobila službenu obavijest. Nakon toga otvara
sjednicu te predlaže sljedeći

DNEVNI RED
1. Usvajanje dnevnog reda
2. Verifikacija zapisnika 24. sjednice Školskog odbora
3. Usvajanje financijskog plana za 2023. godinu s projekcijama za 2024. i 2025. godinu

Izvjestiteljica: Kristina Posavec Guštović, voditeljica računovodstva
4. Prethodna suglasnost za donošenje Odluke o razvrstavanju dugotrajne nefinancijske

imovine i sitnog inventara te načinu ispravka vrijednosti
Izvjestiteljica: Kristina Posavec Guštović

5. Razno

Predsjednica Renata Smaić zatražila je dopunu dnevnog reda s točkom: "Izvještaj Školskom odboru o
Zahtjevu ravnateljice prosvjetnoj inspekciji Ministarstva znanosti i obrazovanja o utvrđivanju
zakonitosti rada Školskog odbora". Predsjednica Školskog odbora postavila je upit članovima pod
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kojom točkom dnevnog reda bi bio navedeni Izvještaj i slažu li se da to bude ranije. Dalibor Bastalec
odgovara da navedena točka može biti odmah, a predsjednica zaključuje kako bi to onda bila 3. točka
dnevnog reda. Izvršena je dopuna dnevnog reda te on sada glasi:

DNEVNI RED
1. Usvajanje dnevnog reda
2. Verifikacija zapisnika 24. sjednice Školskog odbora
3. Izvještaj Školskom odboru o Zahtjevu ravnateljice prosvjetnoj inspekciji Ministarstva

znanosti i obrazovanja o utvrđivanju zakonitosti rada Školskog odbora
4. Usvajanje financijskog plana za 2023. godinu s projekcijama za 2024. i 2025. godini,

Izvjestiteljica: Kristina Posavec Guštović, voditeljica računovodstva
5. Prethodna suglasnost za donošenje Odluke o razvrstavanju dugotrajne nefinancijske

imovine i sitnog inventara te načinu ispravka vrijednosti
Izvjestiteljica: Kristina Posavec Guštović

6. Razno

Ad 1. Usvajanje dnevnog reda

Dnevni red je usvojen sa 6 (6/6) glasova IlZA". ~Ianica Iva Budački Strelar je naknadno dala svoj glas za
usvajanje dnevnog reda.

Ad 2. Verifikacija zapisnika s 24. sjednice Školskog odbora

Zapisnik je dostavljen u prilogu poziva te na isti nije bilo primjedbi. ~Ianovi Školskog odbora Dalibor
Bastalec i Iva Budački Strelar ostali su suzdržani u glasanju za verifikaciju Zapisnika s obzirom da nisu
bili na prethodnoj sjednici.

Školski odbor je s 4 (4/6) glasova IlZA" donio sljedeći:

Zaključak

Školski odbor Osnovne škole Ksavera šandora Đalskog prihvaća Zapisnik 24. sjednice Školskog odbora.

Ad 3. Izvjeftaj Školskom odboru o Zahtjevu ravnateljice prosvjetnoj inspekciji Ministarstva znanosti
i obrazovanja o utvrđivanju zakonitosti rada Školskog odbora

Predsjednica Školskog odbora, Renata Smaić otvorila je 3. točku dnevnog reda te zamolila voditeljicu
računovodstva, Kristinu Posavec Guštović da napusti sjednicu. Nakon rasprave nije bilo daljnjih pitanja.

Zaključak

Školski odbor je izvješten o Zahtjevu ravnateljice prosvjetnoj inspekciji Ministarstva znanosti
obrazovanja o utvrđivanju zakonitosti rada Školskog odbora.

Ad 4. Usvajanje financijskog plana za 2023. godinu s projekcijama za 2024. i 2025. godinu

Predsjednica Renata Smaić pozvala je voditeljicu računovodstva Kristinu Posavec Guštović da se vrati
na sjednicu i pročitala sljedeću točku dnevnog reda. Nakon rasprave predsjednica Školskog odbora
stavila je financijski plan za 2023. godinu s prOjekcijama za 2024. i 2025. godinu na usvajanje.

Školski odbor sa 6 (6/6) glasova IlZA" donosi sljedeću:
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ODLUKU

Školski odbor usvaja Financijski plan za 2023. godinu s projekcijama za 2024. i 2025. godinu.

Ad 5. Prethodna suglasnost za donošenje Odluke o razvrstavanju dugotrajne nefinancijske imovine i
sitnog inventara te načinu ispravka vrijednosti

Predsjednica Školskog odbora Renata Smaić pročitala je sljedeću točku dnevnog reda te predala riječ
Kristini Posavec Guštović. Voditeljica računovodstva izvijestila je članove Školskog odbora da je
Županija donijela Odluku o razvrstavanju dugotrajne nefinancijske imovine i sitnog inventara te načinu
ispravka vrijednosti i zatražila da Škole dostave svoju Odluku koja će biti usklađena s njihovom. Nakon
izviješća voditeljice računovodstva pristupilo se glasanju o prethodnoj suglasnosti za donošenje Odluke
o razvrstavanju dugotrajne nefinancijske imovine i sitnog inventara te načinu ispravka vrijednosti.

Školski odbor je sa 6 (6/6) glasova "ZAli donio sljedeću:

ODLUKU

Školski odbor daje prethodnu suglasnost za donošenje Odluke o razvrstavanju dugotrajne nefinancijske
imovine i sitnog inventara te načinu ispravka vrijednosti.

Ad 6. Razno

Predsjednica Školskog odbora otvara točku razno. Ravnateljica Udija Smrndić izvijestila je članove
Školskog odbora o postupcima jednostavne nabave, Odluci Vlade Republike Hrvatske o financiranju
prehrane učenika, vanjskom vrednovanju učenika osmih razreda osnovnih škola, natječajima u tijeku i
sredstvima Županije za nabavu opreme za kuhinju i za nabavu računalne opreme.
Nakon rasprave nije bilo daljnjih pitanja.

Zaključak

Ravnateljica Udija Smrndić izvijestila je članove Školskog odbora o provedbi postupaka jednostavne
nabave namirnica za potrebe kuhinje, Odluci Vlade Republike Hrvatske o financiranju prehrane
učenika, vanjskom vrednovanju učenika osmih razreda osnovnih škola, natječajima u tijeku i
sredstvima Županije za nabavu opreme za kuhinju i za nabavu računalne opreme.

ZAPISNIČARKA
Mara Sudić ,/
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PREDSJEDNICA ŠKOLSKOG ODBORA
Renata Smaić, prof.
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